

Formandsmøde 1. marts 2014 - kl. 10:00 - Risdalsvej



1. **Velkomst:**
Formand Jørn bød velkommen.
2. **Valg af mødeleder:**
Jannie blev valgt som mødeleder.
3. **Orientering ved bestyrelsen:**
 - a. **Økonomi v/ Helle**
Helle kunne fortælle at billetsalget er startet.
Nu kan man reservere sin pladsbillet til Tunøfærgen via BilletNet. Det tror vi på bliver et hit. Medarbejdere kan betale sit kontingent via BilletNet og samtidigt bestille sin pladsbillet til Tunøfærgen. Det vil også give noget likviditet, idét kontingenterne vil blive betalt tidligere i år.
Helle sender div. Info ud til alle medarbejdere.
Formændene skal sørge for, at få opdateret deres medarbejder lister og sendt dem til Helle. Således at de rette medarbejdere, får info for Tunø Festival 2014.
Indkvartering forsøger, at få deres aftaler med kunstnere, med videre, på plads hurtigst muligt, så de kan få pladsbilletter til dem i god tid.
Der er for nuværende - 020314 - solgt 36 billetter ☺
 - b. **Status på opgaver:**
 - I. **Billetsystem: Helle**
BilletNet.
 - II. **Bedre mad: Jannie**
Kavalergangen bliver lavet til restaurant, med pæne duge og tjenere på. Der vil blive 3 forskellige retter, som man kan bestille.
Der kommer pandekager i DeliVognen. Både mad og dessert typer.
 - III. **Logi: Jørn**
Der er tjekket i stort set hele DK efter brugbare emner til overnatning. Logistikken taler dog i mod de fleste muligheder. Derfor prøver vi - igen - med Tenthouses, som vi prøvede i 2012. Dog uden den store succes, dengang. Denne gang bliver det i et andet set up. Der var lidt debat omkring emnet, men vi prøver at finde et attraktivt set up.

Qrt gjorde opmærksom på, at man skal have forretningsgangen i orden. Hvem sætter op, piller ned etc.!

IV. Tunødollars: Helle

Helle havde set Laksedollar på Frøya festivalen i Norge. Derved undgår man kontanter på Festivalen. Der var lidt debat fem og tilbage omkring emnet. Vi vælger dog, at vente med at indføre Tunødollar.

V. Natfærge: Jacob

Torsdag, fredag og lørdag sejler den sidste færge kl. 24:00. Det betyder også lidt ændringer i dagenes andre afgange. Det blev påpeget, at det var en god ide at undersøge, om, der var muligheder for transport hjem fra Hou, efter kl. 24:00 færgen.

VI. Alternativ transport: Lars

SeaRangers vil arrangere transport fra Aarhus til Tunø. Det kræver dog, at bagagen skal med ombord. Den må ikke køres, alternativt, til Hou, grundet terrorloven. Om det bliver eller hvordan, finder man ud af senere.

c. Prinsgemalen: Lars

Hans Kongelige Højhed Prinsgemalen, bliver protektor for Tunø Festival 2014. Vi må dog ikke bruge kongekronen, men vi må skrive at han er protektor og bruge det i PR øjemed. Jørn, Lars og Hanne ved hvilke sætninger man må bruge.

d. Info om medarbejdertimer: Jørn

40 timer udenfor for Festival eller 24 timer under. Det er dog gennemsnitstimer inkl. Holdformandens timer. Formændene er dog så ansvarsbevidste, at der ikke vil blive talt timer, fra Bestyrelsens side.

e. Akkreditering/Udveksling med andre festivaler: Pelle

Vi har igen i år, mulighed for at sende folk til andre festivaler, for at lære nye tricks. Da det er en større rebus, vil Pelle gerne have jeres ønsker, senest den 1. april 2014. Med hensyn til Skanderborg Festival vil formænd der ikke har været der før, komme i første række. Vigtigt! Festivalerne vil kun have kontakt med én person og det er Dansk Lives kontaktperson i billet udveksling. Det er Pelle, så har i spørgsmål omkring akkreditering/udveksling, så kontakt Pelle og ikke div. Festivaler, da det kan gøre at vi mister akkrediteringen / udvekslingen.

Pelle vil forsøge, så tidligt som muligt, at melde ud, hvem som er kommet i betragtning de til de forskellige festivaler. Men hav tålmodighed, nogle festivaler tager lidt tid med tilbagemelding.

4. Orientering fra udvalgene:

a. **Bar:**

Rikke er på ferie, så hun havde sendt lidt info til Helle:
Haft møde med Teamlederne, de er klar.

Et par spørgsmål!

Ren: Vil i vaske gulvet i Heineken teltet?

JA, siger Renhold.

VVS: Kan vi få vand til bar2?

JA, siger VVShold.

Plads: Kan vi få bedre markering af Heineken telt?

KIGGER vi på, siger Pladshold.

b. **Brunch:**

Peter: Mangler lidt medarbejdere. De skal kunne feste om natten og alligevel møde tidligt på job!

c. **Børn:**

Lea: Det fulde program, vil være klar 1. april.

Vi har fået den sejeste musiker, Tina Mønster fra Odder, til at komme.
Hendes speciale er børnemusik.

d. **Camping:**

Gitte: Vi er ikke døde. Campingholdet lever i allerhøjeste grad. Vi mangler lidt info fra den afgående formand, men det får vi. Vi mangler også lidt folk.

Jannie har nogle i jobbanken.

e. **Check-in:**

Annie: Der er holdt møde om armbånd. Vi starter fra scratchs i år. Der kommer en ny type, nemmere, plomber, mens armbåndene er stadig i silke. Sponsorudvalget vil prøve, at skaffe en armbåndssponsor!

f. **Check-Point Tunø:**

Tonny: Jeg stopper som formand og overlader roret til Tom med Jan som næstformand. Tak for et godt samarbejde.

Jørn takkede Tonny for mange gode år.

Tonny efterlyste oplysninger om, hvornår brandfolkene tager hjem.

Lars fortalte, at det er indsatslederens vurdering om, hvornår det er forsvarligt at tage hjem, der gælder. Ligesom det er hans ansvar.

Tom: Vi har fuldt hold, med 8 på venteliste, hvis nu nogen springer fra.

Jeg har min egen lille jobbank 😊

Vi har haft et godt møde med Peter (bestyrelsesrepræsentant for Check Point, ref.)

Vi vil gøre alt for at hjælpe Camping i år og efterlyser i den forbindelse en Camping folder med regelsæt.

Deli vogn:

Tina: Der er ønske om længere åbningstid og jeg har brug for 2 medarbejdere mere.

g. **El:**

Søren/John: Der er styr på det hele og fuldt hold.

h. **Festival Info:**

Afbud fra Kathrine. Hun mangler et par folk, men er i fuld gang med at skaffe dem.

i. **Lægevagt:**

Lars: Hus og kaffedame til Formandsmøderne er på plads. Vi holder møde i april måned og forventer samme team i år. Vi har ansøgt TRYG fonden om en permanent hjertestarter på havnen. Ulrik Hauger er hyret til at tage sig af Beredskabsplanen.

j. **Merchandise:**

Anita: Vi har fuldt hold. Dog 2 mand mindre i år, da vi ikke helt fik timer nok sidste år. Vi har taget tilbud fra forskellige leverandører, men Proforma bliver igen vores leverandør, da de var billigst og har en god kvalitet.

k. **Musik/Booking:**

Ole (In Ear music): Vi har fået lavet kludetæppet, som et musikprogram jo er, med at få det hele til at hænge sammen. Det er clearet med Bestyrelsen. Vi har lavet et, efter økonomien, godt program. Vi har prøvet at tilpasse programmet på bedste Tunø manér. I dag kan man bare ikke lave en jazz og røde seler festival, den går bare ikke. Folk forlanger et bredere spektrum. I år bliver der en lille intim scene ved siden af store scene. Til brug i pauserne på store scene. Det giver lidt nemmere logistik. Jeg vil gerne takke Jacob Frost, for et godt samarbejde.

l. **Musik Backstage:**

Kasper: Er klar med holdet og vores udfordringer, starter først nu.

m. **Musik Indkvartering:**

Tina: Har styr på det, men det bliver en udfordring med pladsbilletter til færgen samt overnatning.

n. **Musik Teknik:**

Jacob: Har lavet en ny teknik kontrakt, der sparer os for en pæn sjat penge på budgettet. Det bliver de samme folk som sidste år.

- o. **P-mad:**
Heidi: Der er styr på menuen. Det bliver godt som sædvanligt 😊
Mangler lidt folk, en 10-12 stykker.
Er gravid og har 3 uger til termin, når Tunø Festival løber ad stablen.
Prøver at finde en, til at passe mit job i P mads teltet.
- p. **Plads:**
Karsten: Teltet er bestilt.
Restaurant med borde og Bar2/Kaffe sammen, er ting jeg lige skal have styr på.
Mangler folk, så kontakt mig, hvis i har nogle emner!
- q. **PR/Web:**
Hanne: Stiften scenen, skal hedde Stiften scenen, siger Stiften.
Vi er i gang med pressemeddelelser og nyhedsbreve. Har streamers med til jeres og andres biler.
Vi kører på med Facebook, Flyers, program og meget andet.
Hjemmesiden vil blive re-designet.
- r. **Renhold:**
Ellen: Har fået henvendelser fra nogle af de gamle som vil være med igen. Det må være mig der sætter holdet? Bestyrelsen: JA, det er det.
Vi skal have styr på RENO syd og deres ideer med genbrug og andet?
Qrt: Det bliver svært at få presset flere containere på færgen. Måske vi skal bruge Øens containerplads, på en måde.
Dennis: Sørg for at folde jeres papkasser og ellers presse skidtet sammen, så det kan være i containeren. TÆNK jer om!
- s. **Skolemad:**
Så småt begyndt at finde holdet.
Spændende om køkkenet bliver nyt i år.
- t. **Sponsorudvalg:**
Pelle: Sponsor kronerne er sneget sig op på 30.000 kr. indtil nu. Bl.a. takket være Karsten fra Plads holdet, som har skaffet en Sponsor til 20.000 kr. Mange tak for det 😊
Annoncerne er på næsten på plads. Lars Madsen har gjort et kæmpe stykke arbejde. 3 er faldet fra og 3-4 vil vente en måned endnu og så kommer der lidt nye til. Så vi når mindst målet fra sidste år og nok også lidt flere.
Har i en sponsor/annoncør, så kontakt Pelle, Kim eller Lars. Kontakt info står på folderen der er lavet. Den bliver også sendt elektronisk til jer.

u. **Støtteforening:**

Jacob: Der har været Generalforsamling. Frode er stoppet som formand og John Christiansen er valgt som nyt bestyrelsesmedlem. Bestyrelsen konstituerer sig på førstkommende bestyrelsesmøde.

v. **TeePee:**

Der er rimeligt styr på det og er ved sende ting ud til medarbejderne.

w. **Tele:**

Ingen mødt.

x. **Transport:**

Qrt: Har ikke helt styr på holdet endnu, men har indkaldt til møde i april.

Skal holde møder med JM Trykluft og med Tunø Færgen, i nærmeste fremtid.

Har i noget, send en mail!

Bestilling af plads til CombiCamps, Camplet eller trailere foregår via Tunø Festivals hjemmeside, under punktet der hedder medarbejdere.

Helle sender et skriv, jeg har begået, ud til alle medarbejdere.

NEJ, der kommer ingen badevogn!

y. **VVS:**

Nicolaj: Trækvognen er sendt til autolakerer.

z. **Økonomiudvalg:**

Afbud fra Ib.

5. **Orientering fra vores associerede:**

Havn:

Henrik: Alt godt fra Havnen, som sædvanlig.

Vi klarer flagene, op og ned 😊

6. **Eventuelt:**

Festivalplakat:

Jørn: Finn Hjernø har tilbudt at lave plakaten, kvit og frit 😊

Der vil blive presse release på havnen i Aarhus.

Køleskabe:

Heidi: Køleskabe, hvor er de? Søren/John: Vi har nogle, de skal bare transporteres til Hou, af en eller anden!

Tenthouses:

Lea: Vil gerne at i melder ud ASAP omkring Tenthouses, da jeg synes det er en mega fed idé. Jeg vil gerne hjælpe med promovring.

Arbejdsweekend:

Har i noget der skal laves, så skriv til Bestyrelsen om hvad og hvordan. Så vil de kigge på det og vende tilbage, om det bliver aktuelt.

7. Skurvognsmøder på tværs af udvalgene:

Formand Jørn: Tak for god ro og orden. Nu er der skurvogns møder 😊

